
 

 

Persbericht 
 

 

 
 

Raad bezoekt Poppodium Hedon in Zwolle  
 

 

 

De gemeenteraad bezocht samen met de wethouder, een paar ambtenaren en 

medewerkers van Poppodium Boerderij het Zwolse Poppodium Hedon.  

Doel was inspiratie opdoen voor de nieuwbouw van Poppodium Boerderij. 

 

Nieuwbouw met duurzame materialen 

Tijdens het werkbezoek gaf de manager van Hedon een presentatie over hun 

duurzame vernieuwbouw (nieuwbouw met duurzame materialen), gevolgd door een 

rondleiding. Er werd onder andere gesproken over bouwkeuzes, verdienmodellen, 

geluidsbeheersing en uitbreidingsmogelijkheden. 

 

Functioneel 

De raad nam op 17 februari 2025 een besluit om de haalbaarheid te onderzoeken 

voor twee nieuwbouwvarianten van Poppodium Boerderij. Het werkbezoek moest 

duidelijk maken wat de verschillen zijn tussen een poppodium met nieuwbouw en 

een poppodium dat met goedkopere materialen is gebouwd. De raad wilde zien dat 

de bouw met goedkopere materialen ook mooi en functioneel kan zijn. 

 

Nuttig bezoek 

De groep kijkt terug op een geslaagd bezoek waarbij veel informatie is opgedaan. 

Een raadslid concludeerde: “We hebben een heel mooi voorbeeld gezien. Het was 

een nuttig bezoek dat, wanneer we een beslissing moeten nemen, helpt om een 

goed en weloverwogen besluit te nemen.” 
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